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Hornbachs marketing- en communicatiemanager van Maarten Post: "We zijn natuurlijk blij met iedere vorm
van versoepelingen en dus ook de uitgelekte versoepelingen. Als we voldoende klanten tegelijkertijd mogen
toelaten zullen ook wij 'inkopen op afspraak' binnen onze enorme vestigingen toepassen. We hopen dat de '4
uur vooraf reserveren' er af gaat, zodat we mensen ook direct kunnen helpen indien nodig. Je zou maar met
een lekkage zitten en direct hulp nodig hebben."

Het liefst zou Hornbach een x-aantal klanten per m2 toe te laten, zonder afspraak. Post: "We hebben bewezen
dat we onze collega’s en klanten daarmee een veilige werk en winkel omgeving kunnen bieden waarbij men
voldoende afstand kan houden."

Check ook de reacties van andere DHZ-retailers op de uitgelekte versoepelingen.
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